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Ondersteuning jeugdverblijven en hostels  -  Onderzoek

Jeugdverblijven en hostels kwamen dit jaar uitgebreid aan bod in de beleidsbrief Jeugd 
van de minister. Zo zou de ondersteuning voor erkende jeugdverblijven en hostels verder 
lopen voor de periode 2018-2020. Dit jaar zou ook het decreet dat de ondersteuning 
bepaalt, het decreet van 6 juli 2012 houdende hostels, jeugdverblijfcentra, 
ondersteuningsstructuren en de vzw Algemene Dienst voor Jeugdtoerisme, worden 
geëvalueerd. 

Daarvoor werd al een onderzoeksopdracht gegund. De bedoeling is om de effecten van 
de huidige regelgeving in kaart te brengen. Samen met alle stakeholders wordt 
daarnaast ook naar de evoluties op vlak van noden gepeild, alsook de rol van de 
ondersteuningsstructuren Algemene Dienst voor Jeugdtoerisme (ADJ) vzw, Centrum voor 
Jeugdtoerisme (CJT) vzw en Vlaamse Jeugdherbergen (VJH) vzw. Het onderzoek kadert 
in het Masterplan Bivakplaatsen en zou dit najaar afgerond moeten zijn.

Kan de minister een stand van zaken geven over de werkzaamheden van het onderzoek? 
Werd het onderzoek reeds afgerond?

Zo ja, kan de minister het onderzoek bezorgen? Welke conclusies kan de minister 
trekken uit het onderzoek? Welke volgende stappen wenst hij te ondernemen in verband 
met de ondersteuning van erkende jeugdverblijven en hostels naar aanleiding van het 
onderzoek? Plant de minister een aanpassing van het decreet?

Zo neen, wanneer zal het onderzoek afgerond zijn?
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ANTWOORD 
op vraag nr. 16 van 3 oktober 2017
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Het decreet houdende subsidiëring van hostels, jeugdverblijfcentra, 
ondersteuningsstructuren en de vzw ADJ wordt momenteel geëvalueerd. De administratie 
laat zich hiervoor bijstaan door een externe partner. Het eindrapport wordt verder in het 
najaar 2017 verwacht.


